
  

 

  
  
Sagsnr. 28.00.00-G01-9-15  

Sagsbehandler  

Bianca Drejer 

  
   
   
  

       

    

    

Dato og mødetidspunkt:  10.4 2024 kl. 18.30 – 20.30  

Mødested:  Nordre Fabriksvej 2 Hedensted. 

Mødte:  Sofie, Tina, Kasper, Tanja, Kirsten, Camilla, Michelle, Katrine, Mette, Anne Mette, 

Elvir, Lykke, Tove, Lise, Jenny og Søs 

Fraværende:   

Mødeleder:  Søs  

Referent:   Søs  
  

Punkter:  Initialer:  Referat:  

Velkomst og præsentation af ny og gl 
bestyrelse 

  
  
  

 Ny og gl bestyrelse mødtes og præsenterede 

sig. Vi er en god stor størrelse i bestyrelsen 

nogle måneder endnu, hvor Sofie, vores 
tidligere formand stopper til sommer, og 

Tina samt Heidi stopper sen efterår.  
 

Konstituering af bestyrelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lidt om bestyrelsens arbejde ved Kasper og 

Sofie 

  

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
Vi havde 3 kandidater til formandsposten, 

og der var kampvalg. 

 
Kasper Bøgh Sørensen blev vagt til formand 

Kirsten Hald Nielsen blev valgt til 
næstformand 

 
Tavshedserklæringer samt 

styrelsesvedtægter blev uddelt og 
erklæringer underskrevet. 

 

 
Sofie og Kasper fortalte om, hvad 

bestyrelsen har været optaget af de 

sidste par år. Sofie har lavet et skriv 

lagt på Aula. 

 

Hovedtemaerne i Sofies skriv, er 

synligheden omkring bestyrelsen i 

dagplejen og hvordan bestyrelsen 

kan være behjælpelig med gode 

løsninger for dagplejerne, der gør et 



 
 

Generel information fra kontoret og 

bestyrelse/medarbejderrepræsentanter 

kæmpe stykke arbejde hver dag for 

alle de dejlige små børn. 

Eksempelvis kvalificering af barnevogne, 

hjælp til at søge fonde, gøre 

politikere opmærksom på at 

dagplejen har egen bestyrelse ved 

dialogmøderne mv. 

 

Derudover er det et ønske, at formand 

og næstformand ved hvert 

dialogmøde, da vi er en stor 

organisation, men drukner lidt i de 

mange dagtilbud.  

Dagplejekontoret har nyansættelser fra 1.5, 

Vi glæder os til at kigge fremad. 
Coop har adviseret om nye indkøbskort, 

som desværre lader vente på sig, men i den 
forbindelse drøftede vi hvorvidt bleerne 

skulle udfases fra dagplejens økonomi. 
Bestyrelsen var enig i, at det fortsat er en 

god service i dagplejen både når det holdes 

op mod de private børnepassere, men også 
at det er et tilbud i mange vuggestuer, og 

derfor et sammenligneligt tilbud, vi gerne vil 
fastholde. 

Der gøres opmærksom på at referaterne fra 
bestyrelse ikke er tilgængelige på 

hjemmesiden, Søs følger op.  
 

Et ønske fra dagplejerne om, at deres mand 
evt flyver kan sidde hos børnene, hvis en 

medarbejder skal ud og have taget en 

blodprøve, så det ikke kræver en hel fridag 
for noget, der tager ½ time evt. i legestuen 

hjælper medarbejderne ofte hinanden her.  
 

 

 

  
Økonomi mv.  

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

  

 
 

 
 

 
 

 
 

 

  
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 

 
 Søs orienterede om, at økonomien i forhold 

til løn og drift bygges op på ny sammen 
med økonomi, så dagplejen bliver mere 

bæredygtig. 
 

Derudover har vores udvalgsformand samt 
direktør været på besøg hos en daglejer for 

at høre hvordan vi kan skabe en bedre 

strategi for rekruttering i et job med mange 
arbejdstimer. 

 
Derudover en drøftelse, som andre 

kommuner har, at købe legetøj gennem let 
køb for at sikre kvalitet. 

Kasper foreslår at gøre brug af legeteket, 
har vist været forsøgt og koster nu penge.  

 

Vi kom frem til, at det kunne blive for svær 
en proces i det daglige for dagplejeren, og 

samtidig var legetøj i dag 



  

Gæsteplaceringer og kommunikation  
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

sikkerhedsgodkendt, hvis vi går efter CE 
mærket.  

 

 
 

 
Kommunikationen fra kontoret har ikke 

været optimal i forhold til børns 
gæsteplacering. Forældre har manglet 

orientering om, at barnet skulle 
gæsteplaceres/hvorhen og information om, 

hvordan barnet igen skulle retur til 

Hjortsvang stordagpleje. 
 

Generelt ser vi flere gæsteplaceringer pga 
den nye årsnorm i HUSENE ved sygdom, 

men kommunikationen skal være i orden. 
Søs tager det med ind.  

 

  
 Søgning af fonde 

   

  
Søs vil forsøge inden næste møde at 

selektere firmaer ud i de forskellige større 
byer i kommunen evt. til søgning omkring 

redskaber til legeplads, Christianiacykler til 
trilledagpleje måske.  

 

  
 Næste møde:  
  

  
Tirsdag den 11.6 .2024 sted: Mindevej 3 

Kantinen Hedensted rådhus 

 

  
  

  

  
  
  
  

   


